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Otevřený dopis starostovi naší městské části

Vážený pane starosto,
dovolte mi, abych Vám a Vašim prostřednictvím všem, kteří se zasloužili o vybudování kanalizace, plynovodu, vozovek, nového
osvětlení, chodníků a terénních úprav ve čtvrti Kyje-Hutě, poděkoval jménem svým a jistě mnoha dalších spoluobčanů za to, co jste
udělali pro zdárný průběh této akce. Mohu posuzovat průběh výstavby inženýrských sítí jak z pozice občana, tak investora, neboť jsem
se podobnou činností v minulosti zabýval. Musím konstatovat, že dodavatelská firma odvedla v této části Prahy 14 veliký kus poctivé
práce, že její kvalita byla na vysoké úrovni, počínajíc projektem a celou jeho realizací konče. Domnívám se, že pracovníci provádějící
firmy se snažili maximálně vyhovět požadavkům těch, kteří bydlí v této lokalitě. Samozřejmě že ne vždy se dá všem vyhovět. Výstavbu
pochopitelně ovlivňují i počasí, finanční možnosti investora atd. V neposlední řadě je třeba poděkovat všem spoluobčanům za jejich
pochopení. Nyní je již jen na nás, abychom si uvědomili, že je třeba při jízdě na nově vybudovaných komunikacích dodržovat
stanovenou rychlost a všechno udržovat v čistotě, aby se nám tu lépe bydlelo.

Jindřich Chaloupka
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